
 
 

Acta de la reunió de la Coordinadora General 07/06/2021. 

 

Punts de l’ordre del dia. 

 

1. Qüestió de la subtitulació de les classes presencials a la Universitat.  

2. Debat i votació de la proposta de reglament del Consell d’Estudiants.  

3. Comissió del CEUPF de medi ambient. 

4. Delegació del CEUPF per tractar l’aspecte de la virtualització de les classes durant 

les vagues i el tweet del catedràtic Dr. Benito Arruñada. 

5. Proposta de passar els canals de comunicació del CEUPF de WhatsApp a 

Telegram. 

6. Comissió d’Ensenyament. 

7. Torn obert de paraula. 

 

Comença la reunió a les 18:35h. 

 

El Secretariat Tècnic procedeix a especificar als Coordinadors Generals els punts de 

l’ordre del dia programats per la reunió de la Coordinadora General. 

1. Qüestió de la subtitulació de les classes presencials a la Universitat Pompeu 

Fabra. 

El Secretariat Tècnic dona la paraula a l’estudiant Irene Navajas, present a la reunió. 

La Irene Navajas especifica les dificultats a què ha de fer front per poder seguir les classes 

i que, en aquest sentit, va aconseguir que la Universitat subtitulés les seves classes online 

i que distribuís mascaretes transparents entre el professorat i l’alumnat. Tot i així, amb la 

implementació de la docència híbrida, se li va comunicar que no disposaria de subtitulació 

a les classes presencials. Especifica que la no transcripció de les classes presencials 

representa un obstacle per a poder seguir adequadament l’activitat docent. En 

conseqüència, va iniciar un procés de recollida de firmes. Addicionalment menciona que, 



 
 

com a conseqüència del canvi de l’equip de govern de la Universitat, el nou Rector va 

comunicar-li dilluns passat, dia 31 de maig, que donaria una resposta a les seves 

necessitats. Fins el moment concreta que no ha rebut cap resposta. 

Diferents membres de la Coordinadora General demanen a la Irene Navajas que enviï un 

informe sobre les accions que ha dut a terme per resoldre la seva situació, així com un 

llistat de mesures que l’ajudarien a poder seguir les classes adequadament al correu del 

Consell d’Estudiants.   

Se l’informa que el CEUPF ha format una delegació per reunir-se amb el Rector, o el 

Vicerrector en qui aquest delegui, per tractar la qüestió de la virtualització de les classes 

durant les vagues, així com la qüestió dels tweets recents del Catedràtic Dr. Benito 

Arruñada.   

Es decideix que aquesta delegació tractarà, també, la problemàtica de la Irene, i se li 

proposa que es connecti a la reunió organitzada per la delegació per explicar les dificultats 

en què es troba com a conseqüència de no poder seguir les classes i les solucions que 

l’equip de govern pot proposar-li.  

Paral·lelament es proposa parlar amb la unitat d’UPF Inclusió per saber per què no s’ha 

aprovat un protocol en aquests casos. L’objectiu d’aquestes accions serien, doncs, evitar 

que aquestes situacions es repeteixin.  

Diversos membres de la Coordinadora General li proposen que la seva Facultat podria 

assistir-la davant de qualsevol problema acadèmic que pugui tenir, ja que té un pressupost 

que podria usar-se per a resoldre problemes de carència de material.  Contesta la Irene 

que no ha parlat encara amb el Degà de la Facultat d’Economia  

Es posa de manifest la importància que la Universitat tingui un pla per a resoldre aquestes 

situacions com a via complementària a l’acció que pugui fer el CEUPF per ajudar a la 

Irene. S’insisteix en el caràcter urgent de la situació, que caldria resoldre amb màxima 

rapidesa.  

Paral·lelament es proposa a la Irene que parli amb els delegats de la seva classe, ja que 

aquests tenen contacte amb el Deganat. D’aquesta manera es podria resoldre aquest 

problema a nivell de Facultat paral·lelament a l’acció que faci el CEUPF en aquest sentit.  

Es demana a la Irene que tan aviat obtingui resposta del Rector, ho comuniqui al CEUPF  



 
 

2. Debat i votació de la proposta de reglament del Consell d’Estudiants. 

Dos membres de la Coordinadora General demanen que el punt 2 es tracti al final de la 

reunió, però la resta de Coordinadors Generals presents a la reunió, així com el Secretariat 

Tècnic present a la reunió expressen el seu desig de tractar aquest tema seguint l’ordre 

que estava programat. 

El Secretariat Tècnic explica que, durant els últims mesos, s’ha tractat el tema de la 

reforma del reglament del CEUPF en la Comissió de Reforma aprovada per la 

Coordinadora General a la reunió del passat 3 de març de 2021. En aquest sentit, el 

Secretariat Tècnic explica que va enviar divendres, dia 4 de juny de 2021, la proposta de 

reglament aprovada per aquesta comissió a través de correu electrònic a la Coordinadora 

General.  

Explica que si no hi ha objeccions, va decidir-se que la Coordinadora General votés el 

text final en la present reunió. En cas d’haver objeccions caldria decidir quan es procedirà 

al seu debat i votació.  

En conseqüència, es pregunta si hi ha objeccions a fer avui el debat i votació del text. 

Diferents membres de la Coordinadora General (Alicia Bordoy ) demanen que la votació 

de la proposta de reglament es voti el curs vinent. Argumenten que no han tingut el temps 

suficient per a estudiar-ne el contingut. 

El Secretariat Tècnic, explica que, en haver objeccions, caldria posposar el debat i votació 

de la proposta de reglament del Consell d’Estudiants. 

Un Coordinador General (César) explica que en acabar el curs acadèmic es considera que 

els càrrecs de representació s’esgoten. Així, tots els temes que s’hi haurien tractat fins el 

moment quedarien a l’aire. Així, explica que deixar l’aprovació de la proposta de 

reglament del CEUPF per a l’any vinent implica que l’aprovació del text final hagi 

d’esperar molts mesos, i que per aquest motiu era la intenció de la Comissió de Reforma 

del reglament que el document es votés en la present reunió o durant la mateixa setmana.  

Afegeix que, tal i com està establert a l’actual reglament del Consell d’Estudiants, cal que 

transcorri un mes entre que la Coordinadora General aprovi la proposta de reglament i la 

reunió de l’Assemblea General Extraordinària per votar el text final. Per tant, encara que 

es voti avui, encara hi hauria cert marge per fer modificacions al reglament.  



 
 

Un altre Coordinador General (Solsona) cita l’art 7.1 del reglament vigent del Consell 

d’Estudiants, que estableix que la representació dels Coordinadors General no pot 

allargar-se més d’un any acadèmic. Així, explica que en acabar el curs acadèmic ja no 

se’ls reconeixerà com a Coordinadors Generals i que per tant pot anul·lar-se tot el 

procediment relatiu a l’aprovació del nou reglament en el cas que la seva aprovació 

s’allargui fins el curs vinent. Explica que el procés de reforma del reglament és llarg, ja 

que la seva aprovació és competència del Consell de Govern de la Universitat.  S’explica 

que, un cop la Coordinadora General hagi aprovat la proposta de reglament, l’Assemblea 

General Extraordinària (AGE) haurà de convocar-se en un mes. L’AGE només pot decidir 

per consens. En el cas de no aconseguir-lo, la Coordinadora General haurà de tornar a 

reunir-se al cap d’una setmana. En aquest sentit, alguns Coordinadors Generals fan 

referència a que en cas d’esperar al curs vinent per aprovar la proposta de reglament, 

caldrà esperar a la constitució de la nova Coordinadora General i Secretariat Tècnic i 

iniciar de nou la reforma del reglament. Això, insisteixen, allargaria molt el procés 

d’aprovació.  

En aquest sentit, es proposa que, en cas de no aprovar el text en la present reunió, podria 

posposar-se la present reunió a dijous 10 de juny, o dilluns 17 de juny, sempre amb 

l’objectiu de no endarrerir massa el procés. En tot cas s’assenyala que el Consell de 

Govern, que fa entrar en vigor el contingut del reglament, no l’aprovaria fins el proper 

curs acadèmic. 

Es planteja la qüestió de la durabilitat dels càrrecs de representació dels estudiants. 

Responen dos membres de la Coordinadora General que aquests deixen de tenir el càrrec 

en acabar el curs acadèmic. 

Donat que nombrosos Coordinadors Generals expressen el seu desig de disposar de més 

temps per a estudiar el contingut de la proposta del reglament i fer un debat amb 

fonaments, demanen que la present reunió se suspengui i que la sessió es reprengui 

dilluns, dia 17 de juny.  

Diferents membres de la Coordinadora General demanen no allargar massa la qüestió de 

quan la Coordinadora General haurà de votar la proposta de reglament i demanen que 

d’aquests temes se n’encarregui la Comissió de Reforma del Reglament. Contesten els 

seus integrants que la Comissió no té capacitat de convocatòria. 



 
 

S’acorda preguntar al SACU quan acaba el curs acadèmic. En aquest sentit, el mateix dia 

en què acabés, s’assenyala que caldria convocat la Coordinadora General en base a la 

decisió que l’Assemblea General Extraordinària, convocada abans, haurà pres.  

Paral·lelament, s’estableix que queda pendent decidir si els Espais Oberts poden 

convocar-se un cop realitzada l’AGE o inclús abans de celebrar-se. 

Es decideix per consens traslladar aquest punt de l’ordre del dia al final de de la present 

reunió.  

3. Comissió del CEUPF de medi ambient. 

Explica el Secretariat Tècnic que a la reunió de 3 de març de 2021 de la Coordinadora 

General va aprovar-se la creació d’una comissió del CEUPF de medi ambient. En aquest 

sentit, explica el Secretariat Tècnic que ningú s’hi va presentar per formar-ne part. A 

l’última reunió de la Coordinadora General, celebrada el 17 de maig de 2021, va demanar-

se obrir de nou la possibilitat a formar part d’aquesta comissió. 

Així, explica el Secretariat Tècnic que només la Coordinadora General Paola Accetta, 

representant per l’Espai Obert d’Humanitats, va presentar-se com a voluntària per formar-

ne part. 

Intervenen diversos membres de la Coordinadora General i assenyalen que tot i que s’hi 

hagi presentat una única persona això no hauria de representar cap problema. 

S’acorda que es comunicarà a la integrant de la comissió que de moment només en forma 

part ella i que, posteriorment, en cas que algú més vulgui formar-ne part, podrà fer-ho 

sense cap problema. 

4. Delegació del CEUPF per tractar l’aspecte de la virtualització de les classes 

durant les vagues i el tweet del catedràticc Dr. Benito Arruñada. 

Explica el Secretariat Tècnic que des del Consell d’Estudiants va crear-se la delegació 

del CEUPF, en la qual hi participen 3 Coordinador Generals, per tractar l’aspecte de la 

virtualització de les classes durant les vagues i el tweet del Catedràtic Dr. Arruñada. En 

aquest sentit s’explica que Secretariat Tècnic va contactar amb l’antic Vicerrector de 

Comunitat Universitària, el Dr. Ramon Villanova, que va reenviar el missatge al nou 

Vicerrector encarregat d’aquesta àrea, el Dr. Pablo Pareja.  En qualsevol cas, explica el 



 
 

Secretariat Tècnic, a causa del canvi en l’equip de govern de la Universitat, es deixaran 

passar uns dies perquè contestin al correu del Consell abans de tornar a contactar. 

Es recorda que aquesta delegació haurà de tractar, també, el problema que l’estudiant 

Irene Navajas ha descrit al punt 1 de l’ordre del dia de la present reunió. En aquest sentit 

es proposa que la seva qüestió sigui tractada sota els termes de “inclusió de les persones 

amb discapacitat auditiva”. En aquest sentit, es proposa que l’estudiant Irene Navajas 

pugui assistir a les reunions amb l’equip de govern de la Universitat en el moment en què 

la delegació tracti la qüestió de la inclusió de les persones amb discapacitat auditiva. 

S’acorda sense cap objecció que aquesta delegació seguirà vigent i es deixa oberta la 

possibilitat a que tothom que vulgui pugui unir-s’hi.  

Una Coordinadora General intervé en relació al propòsit de la ja esmentada delegació de 

tractar els tweets del Catedràtic Dr. Benito Arruñada. Explica que en aquesta delegació 

caldria que hi formés part almenys una dona, així com en la redacció del comunicat que 

el CEUPF va emetre en condemna de les reiterades actituds masclistes del Catedràtic Dr. 

Benito Arruñada el passat 21 de maig de 2021. En aquest sentit demana que, de cara a 

futurs comunicats en aquest sentit, es consideri que una dona hi participi. 

El Secretariat Tècnic contesta que la preparació del comunicat va fer-se molt de pressa ja 

que era un tema que es considerava força urgent. En qualsevol cas s’estableix que en 

properes ocasions s’intentarà garantir la participació de dones en aquests comunicats. 

Es demana, per part d’un membre de la Coordinadora General que es publiqui el 

comunicat de 27 de maig de 2021 que els comunicats van fer arribar al CEUPF en adhesió 

al comunicat que el Consell havia admès en rebuig de les reiterades actituds masclistes 

del Catedràtic Dr. Benito Arruñada. 

D’altres membres de la CG demanen que ha de ser la Coordinadora General qui decideixi 

els comunicats que publica el Consell d’Estudiants. 

S’acorda sense cap objecció publicar el comunicat dels delegats en adhesió al comunicat 

del CEUPF de 21 de maig de 2021 així com la necessitat d’informar la Coordinadora 

General de les propostes de comunicats que rebi el CEUPF perquè els Coordinadors 

Generals decideixin si publicar-lo, o no. 

5. Proposta de passar els canals de comunicació del CEUPF de WhatsApp a 

Telegram. 



 
 

Explica el Secretariat Tècnic que, durant una de les reunions de la Comissió de reforma 

del reglament del CEUPF, es va proposar la possibilitat que els canals de comunicació de 

què disposa el Consell d’Estudiants es traslladessin de WhatsApp a Telegram. 

Diferents membres de la Coordinadora General expliquen que el WhatsApp ocupa espai 

i poden esborrar-se els missatges que allà s’hi escriguin sense que quedi cap registre. El 

Telegram, en canvi, facilitaria la comunicació entre els Coordinadors Generals. Es 

proposa paral·lelament també fer un canal de Telegram del Consell d’Estudiants. 

S’insisteix en que aquestes eines facilitarien la feina del Consell. S’explica que el 

Telegram permet fer enquestes; un aspecte que facilitaria i agilitzaria les votacions que 

organitza el Consell d’Estudiants.  

Pregunta el Secretariat Tècnic si hi ha objeccions. 

Intervé un Coordinador General i, tot i agrair el plantejament, proposa seguir amb el 

WhatsApp per practicabilitat, ja que afirma que molt poca gent es mira el Telegram. En 

aquest sentit, afirma que amb aquest canvi menys gent participarà a les activitats del 

Consell i insisteix en mantenir el WhatsApp. Demana paral·lelament que es reenviïn les 

actes a la Coordinadora General perquè disposi de tots els documents. En relació a la 

possibilitat de realitzar votacions a través de WhatsApp o Telegram demana que aquestes 

se segueixin fent a través de correu electrònic per garantir la màxima participació de 

Coordinadors Generals.  

S’acorda que es compartirà amb la resta de Coordinadors Generals les actes de les seves 

reunions, que sempre es publiquen a la pàgina web del Consell d’Estudiants. 

En Pau Mateo, Coordinador General per l’Espai Obert de la Facultat de Ciències 

Polítiques i de l’Administració afirma que ha de marxar de la reunió i demana que, en cas 

de fer votacions sobre aquest assumpte, el seu vot és contrari a traslladar els grups de 

WhatsApp a Telegram. 

Afirma el Secretariat Tècnic que així ho farà.  

Es demana, per part d’uns Coordinadors Generals que es consideri la possibilitat d’obligar 

als membres de la Coordinadora General a estar a un grup telemàtic ja que això permetria 

el millor funcionament del Consell. S’emfatitza que el deure dels Coordinadors Generals 

és estar als grups del Consell d’Estudiants. 



 
 

Es sol·licita realitzar dues votacions. La primera amb l’objectiu de determinar si 

traslladar, o no, els grups de WhatsApp del CEUPF a Telegram i la segona per establir la 

obligatorietat dels Coordinadors Generals d’estar als grups telemàtics de què disposa el 

CEUPF. 

Exposats els punts de vista, es procedeix a les dues votacions. 

En la primera votació s’emeten 8 vots, 6 dels quals són favorables a mantenir els canals 

de comunicació del CEUPF a WhatsApp, mentre que 2 vots es mostren favorables a 

traslladar els grups a Telegram. 

S’estableix en conseqüència que es mantindran els canals de comunicació del CEUPF a 

la plataforma WhatsApp. 

En la segona votació s’emeten 7 vots, 3 dels quals són contraris a establir la obligatorietat 

dels Coordinadors Generals a estar als grups del CEUPF, 3 a favor i 1 abstenció. 

Davant de l’empat, es demana a la persona que s’ha abstingut si vol canviar el sentit del 

seu vot. El Coordinador General en qüestió canvia el seu vot per un NO. 

S’estableix en conseqüència que en cap cas serà obligatori pels Coordinadors Generals 

estar als grups del CEUPF. 

Intervé en Jordi Solsona, Coordinador General per l’Espai Obert de Dret, que demana que 

consti en acta que els representants dels estudiants tenen la obligació de treballar pels 

estudiants i vetllar pels seus drets i interessos. 

6. Comissió d’Ensenyament. 

Explica el Secretariat Tècnic que la Secretaria General de la Universitat va contactar amb 

el Consell d’Estudiants a través del correu electrònic per demanar 5 estudiants que per 

formar part de la comissió d’Ensenyament de la Universitat, prevista als estatuts de la 

UPF. 

En aquest sentit, pregunta el Secretariat Tècnic si algun membre de la Coordinadora 

General voldria formar part d’aquesta comissió.  

En no presentar-s’hi ningú, s’explica que es demanarà a la Coordinadora General 

voluntaris a través del correu electrònic i que, en cas de no tenir 5 candidats, la petició es 

farà extensiva a la resta de delegats, sempre tenint present el caràcter urgent amb què cal 

resoldre aquesta qüestió.  



 
 

7. Torn obert de paraula. 

Proposa un membre de la Coordinadora General fer un comunicat en suport dels 

estudiants encausats per una manifestació l’any 2017 que tenia per objecte la rebaixa de 

les taxes universitàries. Expliquen diferents membres de la Coordinadora General que els 

delictes que se’ls imputen són atemptat contra l’autoritat i desordres públics. 

Davant dels dubtes plantejats sobre la necessitat de realitzar una votació per decidir si la 

Coordinadora General comença a preparar un comunicat en aquest sentit es decideix que 

un cop el Secretariat Tècnic rebi la proposta de comunicat, aquest el farà arribar a la 

Coordinadora General, que deixarà un termini de 24 hores abans de la presentació 

d’esmenes de forma que tots els Coordinadors Generals tinguin la oportunitat d’informar-

se sobre el cas en concret abans de presentar cap esmena o emetre cap votació.  

Explica el Secretariat Tècnic que, en relació als detalls sobre els pressupostos del CEUPF, 

està esperant una resposta de la secció econòmica del SACU. 

Se suspèn la sessió a les 21:06 en no haver tingut temps de tractar el punt 2 i es comunica 

que la present sessió es reprendrà el proper dilluns, dia 14 de juny, a les 18:30h. 


